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Vragen van het lid Vermeer (BBB) aan de Minister van Klimaat en Groene
Groei over PV-panelen en PFAS (ingezonden 15 oktober 2024).

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «De Schaduwkant van een zonnepaneel»?1

Vraag 2
Wat gaat u doen om de productie van Europese zonnepanelen te bevorderen,
gezien de dumping van goedkope Chinese panelen in Europa en de Ameri-
kaanse maatregelen?

Vraag 3
Wat is het huidige percentage zonnepanelen dat geproduceerd is in Neder-
land, de EU en daarbuiten?

Vraag 4
Welke stappen onderneemt u om lokaal geproduceerde zonnepanelen te
stimuleren?

Vraag 5
Welke zonnepanelen bevatten PFAS en hoeveel ervan zijn dat?

Vraag 6
Bestaan er PFAS-vrije zonnepanelen en wat doet u om deze te bevorderen?

Vraag 7
Overweegt u PFAS-vrije zonnepanelen verplicht te stellen bij overheidsaanbe-
stedingen?

Vraag 8
Hoe staat het met de recycling van zonnepanelen in Nederland?

Vraag 9
Zijn er volledig recyclebare zonnepanelen en overweegt u een verplichte
recyclenorm?

1 NRC, 7 oktober 2024, «De Schaduwkant van een zonnepaneel». (www.nrc.nl/nieuws/2024/10/07/
de-schaduwkant-van-een-zonnepaneel-a4868490)
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